
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 44 af 20. oktober 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Claus Bruun Johannessen 

  

4. november 2014 
J.nr. 14-4618454 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 44
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvor mange klager over værdifastsættelsen af brugte taxier forventer SKAT at modtage 

fra vognmænd efter, at 'afgiftsharmonisering af registreringsafgiften' er trådt i kraft?  

 

Svar  

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Generelt modtager SKAT klager over værdifastsættelse af brugte motorkøretøjer i 

2-3 pct. af alle sager. Antallet af klager over værdifastsættelsen af brugte taxier for-

ventes at være på tilsvarende niveau.” 
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